
PROTOKOLL nr 0

vid sammanträde den 14/4/80 

i Djurgårdens IF:s Över

styrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf.,

Kaj Alm, 
Åke Sand, 

Lennart Öberg, 

Karl Liliequist; 

från kansliet: Einar Wikberg.

Förhindrade: Harry Holmberg, 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/M., 
Bengt Broberg, 
Sture Danielsson, 
Gustaf Douglas

§ 75: Beslutmässighet:

Trots stort manfall bland ledamöterna förklarade sig sam
manträdet beslutsmässighet och godkände härefter dagordningen.

§ 76: Godkänt protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 7 av den 1/4/80, vilket godkändes 
i för dagen föreliggande skick och därefter justerades av ord
föranden.

§ 77: Ishockeyns aktualiteter:

Noterades som information en uppgift i officiell annons i 
DN, att ishockeysektionens årsmöte fastställts att äga rum den 
28/4 1980 kl. 19.00 på Hotel Carlton.

Diskuterades sektionens handläggning av bil-leasing och 
därmed förbundna ekonomiska transaktioner, vilka senare bedömdes 
aom ej acceptabla i enlighet med den utredning Åke Sand kunnat 
åstadkomma. Ett förslag till hur rutinerna i fortsättningen måste 
vara i dessa ärenden skall utarbetas av Gand i samarbete med 
Einar Wikberg och föreläggas Förtroenderådet vid sammanträdet 
den 21/4 på Stadion. Förslaget tar fasta på att endast aktiva 
och ledare inom resp. sektion och i förekommande fall andra 
sektionsarbetare i den mån de är medlemmar i DIF skall ges rätten 
deltaga i bil-leasing av modell Djurgården. I kontrakt med 
spelare etc. skall från och med 1/5 1980 sådan överenskommelse 
vara inskriven.

Framtagning av ishockeysektionens ekonomiska redovis-
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(forts. ÖS-protokoll nr 8 i DIF den 14.4.80)

ning uppdrogs åt Wikberg att snarast försöka få fram i tid före 
ett sammanträde med sektionsstyrelsen. Detta fastställdes till 
den 6/5 1980 kl. 18.00. Kallelsen genom sekreteraren, som sam
tidgt skall förnya en tidigare framställning till sektionen 
att prestera samtliga styrelse- och VU-protokoll och i den mån 
sådana förefinnes även anställningskontrakt för spelare m.m.

Ovanstående innebär att det tidigare till den 6/5 utlysta 
ÖS-sammanträdet på KF uppskjutes.

78: Ärenden inför Förtroenderådet:

Beslöts att till samtliga sektionsstyrelser och andra 
behöriga utsända påminnelse om sammanträdet på Stadion den 
21/4 1980 kl. 18.00 i Förtroenderådet.

Ärenden att förekomma vid detta sammanträde skall vara:

a) föreningens ekonomiska ställning (over-head-föredragning 
av Reine Gustafsson/Einar Wikberg):

,
b) redogörelse för bil-leasing;

c) orientering om föreningens årsmöte, som preliminärt 
bestämts till den 24/11 1980 på Tekniska nämndhuset (där kost
nadsfri lokal anses möjlig enl. Kaj Alm, vilket ansågs som högst 
föredömligt mot bakgrund av kostnader på över kr. 7.000:- för 
1979 års årsmöte på Salénhuaet);

d) förslag att knyta höstsammanträdet i Förtroenderådet när
mare till årsmötet med den 3/11 1980 som rekommenderat datum.

e) övriga ärenden, bl.a. riktlinjer för en gemensam over-all 
på förslag av Lennart Öberg och hänskjutet till Reine Gustafsson 
att föreslå Adidas att träffa ramavtal med föreningen. Avsikten 
är sedan att sektionerna efter vederbörlig rekvisition får rätt 
beställa önskad vara.

§ 79:Fråga om behandling av moms och reklamskatt:

Föredrogs av Einar Wikberg utarbetad PM för framför allt 
fotbolls- och ishockeysektionerna gällande redovisning av moms 
och reklamskatt, som numera för att hålla tidsgränsen betalas 
av ÖS i avvaktan på sektionernas inleverans av dassa skattemedel. 
Uppdrogs åt Wikberg ytterligare finslipa skrivningen för att 
senare föreläggas sektionerna för uppföljning.

§ 80: Fotboll;

Rapporterades om en lyckosam allsvensk seriestart dagen 
innan för Djurgården med 1-0-seger på bortaplan mot fjolårets 
guldlag Halmstads BK.

Vid årsmötet i Svenska Fotbollförbundet den 12/4 hade DIF 
representerats av sektionsledamöterna Gustaf Douglas och Olle 
Hellström. Vid val till förbundets representskap (= organ vid 

i sidan om förbundsstyrelsen) fick Hans Troedsson förnyat för
troende inom Svealandsgruppen. På mötet förekom protester mot att 
förbundet skall konkurrera med föreningarna genom ett rikslotteri 
och även ett nonchalerande av cuptävlingen påtalades. Omval av 
Birger Sandberg till vice ordf. i styrelsen på 2 år skedde.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


